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1. Beléptetés 

A néző a sportrendezvény helyszínére akkor léptethető be, ha: 

 Érvényes belépőjeggyel vagy más belépésre jogosító igazolással rendelkezik; 

 A belépőjegyek a klub rendezvényeire egyszeri belépésre jogosítanak. 

 Bárminemű, a belépőjegyekkel történő visszaélés esetén a rendezők a belépőjegyet vételárának visszatérítése nélkül érvénytelenítik, és a 

szabályokat megsértőket a jogszabályi rendelkezéseknek megfelelően és jelen pályarendszabályban leírtaknak megfelelően a rendezvény 

látogatásától távol tarthatják, illetve kizárhatják. 

 Mozgáskorlátozott nézők a szektorok területén kijelölt helyen tartózkodhatnak a sportrendezvény ideje alatt. 

 Nem áll nyilvánvalóan alkohol, kábítószer vagy más bódító hatású szer befolyása alatt; 

 Nem tart magánál szeszes italt, kábítószert, valamint olyan tárgyat, amely a sportrendezvény megtartását, továbbá mások személy- és 

vagyonbiztonságát veszélyezteti, illetve amelynek birtoklását jogszabály, a sportrendezvényre való bevitelét a szervező megtiltotta; 

 Nem tart magánál mások iránti gyűlöletre uszító feliratot, zászlót vagy jogszabály által tiltott önkényuralmi jelképet; 

 Nem áll a sportról szóló 2004. évi I. törvény (továbbiakban: Stv.) 73. § (1) bekezdése szerinti kizárás, a sportrendezvények látogatásától eltiltás 

büntetés vagy a szabálysértési kitiltás hatálya alatt; vagy az Stv. 76/A § (1) bekezdése szerinti, külföldi sprotszervezet, hatóság, bíróság hasonló 

tartalmú döntésének hatálya alatt. 

 Nem tanúsít az Stv. 73. § (2) bekezdés szerinti magatartás („a szervező köteles azt a résztvevőt, aki a sportrendezvény megtartását, illetve mások 

személyi és vagyonbiztonságát veszélyezteti, vagy rasszista, gyűlöletre uszító, másokban félelmet keltő, vagy másokkat megbotránkoztató, nem a 

sportszerű szurkolással, buzdítással összefüggő magatartást tanúsít, e magatartások abbahagyására felszólítani”) 

 Vállalja, hogy a rendező felszólítására igazolja személyazonosságát; 

 Betartja a szervező által meghatározott biztonsági előírásokat, ruházata és csomagja átvizsgálásához hozzájárul; 

 Nem folytathat – vagy korábbi, és/vagy aktuális magatartásából nem lehet arra következtetni, hogy folytatni fog – olyan tevékenységet, amely a 

sportrendezvényt megzavarja, meghiúsítja vagy veszélyezteti a sportrendezvényen résztvevők, az arra érkezők vagy az onnan távozók testi épségét 

vagy vagyoni javait; 

 Tudomásul veszi, hogy a sportrendezvény ideje alatt róla kép- és hangfelvétel készíthető; 

 Tudomásul veszi, hogy a sportrendezvény ideje alatt a rendezők a Pályarendszabályokban foglaltak betartását folyamatosan ellenőrzik. 

2. A sportrendezvényen résztvevő ruházatának és csomagjának átvizsgálására a sportrendezvény biztosítását végző rendőr és rendező jogosult. 

3. A résztvevő kizárólag a belépőjegyen, bérleten, meghívón megjelölt beléptető kapun keresztül léphet be a sportlétesítmény területére, a kijelölt útvonalon 

közelítheti meg a szektorát és a belépőjegyen/bérleten/meghívón feltüntetett ülőhelyet foglalhatja el. Amennyiben a néző ennek a feltételnek, vagy a rendező 

egyéb, a rendre vonatkozó felhívásának nem tesz eleget, úgy a létesítménybe történő beléptetését a rendező megtagadja. A sportlétesítményt – amennyiben 

arról a szervező és a rendező másképpen nem rendelkezik – csak a jegyen feltüntetett belépési ponton hagyhatja el. 

4. Aki sportrendezvényen a létesítménynek a nézőktől vagy a nézők meghatározott csoportjától elzárt területére jogosulatlanul belép, ott tartózkodik, vagy e 

területre a sportrendezvény megtartását vagy mások testi épségét veszélyeztető tárgyat bedob bűncselekményt követ el. A jogsértést elkövető személyt a 

rendezők visszatartják és a rendőrhatóságoknak átadják. 

Aki sportrendezvényen az arcát olyan módon eltakarva jelenik meg vagy tartózkodik, amely alkalmas arra, hogy meghiúsítsa a személyének a hatóság vagy 

az eljáró hivatalos személy által történő azonosítását, szabálysértést követ el. 

Felhívjuk a nézők figyelmét a 1999. évi XLII. törvény a nemdohányzók védelméről és a dohánytermékek fogyasztásának, forgalmazásának egyes szabályairól 

jogszabály vonatkozó rendelkezéseinek betartására. 

5. A néző a sportrendezvényen: 

 köteles betartani a Pályarendszabályok rendelkezéseit, a szervező által meghatározott előírásokat, illetve a rendezők utasításait; 

 Köteles a dohányzással kapcsolatos rendelkezéseket betartani. Dohányozni csak a kijelölt helyeken szabad. A dohányzással kapcsolatos előírásokat 

betartja; 

 Nem folytathat olyan tevékenységet, amely a sportrendezvény rendjét megzavarja, meghiúsítja vagy veszélyezteti a sportrendezvényen résztvevők 

személy- és vagyonbiztonságát; 

 Rasszista vagy gyűlöletre uszító, agresszív, a sportszerű szurkolással össze nem egyeztethető magatartást nem tanúsíthat;  

 A tiltás alá nem tartozó feliratot, transzparenst és zászlót a kerítésre, korlátra, illetve oszlopra csak szervező és a rendező engedélyével helyezhet el, 

azzal a kihelyezett reklámokat, menekülési útvonalakat nem fedheti el; 

 Köteles a sportrendezvény befejezésének időpontjában, valamint a szervezőnek, a rendezőnek vagy a rendőrségnek a személy- és vagyonbiztonságot 

veszélyeztető helyzet kialakulása miatt tett felhívására a sportrendezvény helyszínét elhagyni; 

 Nem folytathat hivatalos engedély nélküli vállalkozási, aktuálpolitikai tevékenységet, különös tekintettel Kanadai Magyar Hokiklub partnereitől 

független vállalkozási tevékenységet. 

6. Amennyiben a Pályarendszabályokban leírtakat a néző nem tartja be: 

 Ha a sportrendezvényre belépésre jelentkező vagy a résztvevő a sportrendezvény időtartama alatt az Stv. 73. § (1) bekezdésében foglalt 

feltételeknek nem felel meg, vagy a (2) bekezdés szerinti magatartást a rendező figyelmeztetésére nem hagyja abba, a beléptetést meg kell tagadni, 

vagy a sportrendezvényről el kell távolítani. A rendező a személyt felszólítja személyazonossága igazolására. Amennyiben a személy a 

felszólításnak nem tesz eleget, a rendező – jogszabály eltérő rendelkezésének hiányában – a rendőrséget haladéltalanul értesíti az igazoltatás 

érdekében. A rendőrség kiérkezéséig, de legfeljebb az értesítéstől számított harmadik óra végéig a rendező a személyt visszatarthatja, feltvéve, 

hogy a visszatartásra a helyszínen működő képfelvevő eszköz látóterében kerül sor. A képfelvevő eszköz által rögzített felvételek kezelésére az 

Stv. 74. § (4) és (5) bekezdésében foglalt rendelkezések megfelelően irányadóak. 

 A szervező az általa, valamint az utazó sportszervezet részvételével szervezett sportrendezvény esetén és beléptető rendszer alkalmazásakor köteles 

a sportrendezvényről eltávolított személy részére a belépőjegy-eladást megtagadni, valamint megakadályozni, hogy a sportrendezvényen történő 

részvételből való kizárás időtartama hat hónapnál rövidebb nem lehet és a szervező által vagy az utazó sportszervezet részvételével szervezett minden 

sportrendezvényre vonatkozó kizárás esetén a két évet, a meghatározott sportlétesítményre vonatkozó kizárás esetén a négy évet nem haladhatja meg; 

 Aki a rendező intézkedésével szemben erőszakkal lép fel bűncselekményt követ el. A rendező az eltávolítandó személyt felszólít ja 

személyazonossága igazolására. Amennyiben a rendbontó személy a felszólításnak nem tesz eleget, a rendező a rendőrséget haladéktalanul értesíti  

az igazoltatás érdekében. A rendőrség kiérkezéséig, de legfeljebb az értesítéstől számított harmadik óra végéig a rendező az eltávolítandó személyt 

visszatarthatja, az intézkedésről képfelvevő eszközzel felvételt készít; 

 A Pályarendszabályok megszegéséből eredő kárért a néző, több károkozó esetén a károkozásban résztvevő nézők egyetemlegesen, a Polgári 

Törvénykönyvnek a kártérítésre vonatkozó általános szabályai szerinti felelősséggel tartoznak. A kártérítési felelősség nem érinti a néző 

szabálysértési vagy büntetőjogi felelősségét; 

 A károkozó a sportszervezet részére minden, a károkozásból származó költséget köteles megtéríteni, tekintettel arra, hogy a Polgári 

Törvénykönyvnek a kártérítésre vonatkozó általános szabályai szerinti felelősséggel tartozik, 

 Nem akadályozhatja a többi résztvevő beléptetését, illetve távozását.  A kerítésre fel nem mászhat, azon keresztül semmilyen tárgyat nem vehet át, 

adhat át, illetve dobhat át. 

 Tilos felmászni korlátra, kerítésre, oszlopra, kapura, mely tiltott cselekményekből eredő sérülés esetén a szervező, üzemeltető felelősséggel nem 

tartozik. 

 Köteles a szervezőnek, rendezőnek vagy a rendőrségnek a felhívására a sportrendezvény helyszínét elhagyni. 

7. A néző a sportrendezvény befejezésének időpontjában, valamint a szervezőnek, a rendezőnek vagy a rendőrségnek a személy- és vagyonbiztonságot 

veszélyeztető helyzet kialakulása miatt tett felhívására köteles a sportrendezvény helyszínét elhagyni. A személy- és vagyonbiztonságot veszélyeztető helyzet 

kialakulása esetén a menekülő útvonalra és a menekülés módjára – a Kandai Magyar Hokiklub által előzetesen kidolgozott vonatkozó terv szerint – a 

helyszínen feladatot ellátó rendőrség utasításai az irányadók. 

8. A sportrendezvények biztonságos lebonyolítása érdekében a szervező: 

 Gondoskodik a Pályarendszabályok mellékletében meghatározott, a sportlétesítmény területére be nem vihető tárgyak dokumentált átvételéről, 

biztonságos őrzéséről és a jogosult részére távozásakor történő visszaadásáról. A megőrzésre átvett tárgyak biztonságos tárolása a beléptetési pontok 

mellett kialakított tárolókban kerül megoldásra. Amennyiben a megőrzésre átvett tárgyakért tulajdonosa, a sportrendezvény befejezésétől számított 

két órán belül nem jelentkezik, a szervező a továbbiakban a felelős őrzés szabályai szerint jár el, azonban a tárgyakat maximum két héten keresztül 

őrzi; 

 Jogosult a sportlétesítménybe nem illő, a rendezvényre nem való tárgyak (pl. esernyő, dezodor, műanyag flakon, üveg palack, szerszámok, élelmiszer, 

járművek, stb.), egyéb élőlények (pl. háziállatok) bevitelét megtiltani, és ezt a rendezőkön keresztül ellenőriztetni; 

 Jogosult a sportrendezvény helyszínén, a belépési pontoknál, a sportlétesítményhez tartozó közterületen és a kijelölt parkolókban, valamint a szervező 

vagy – rendező alkalmazása esetén – a rendező testére rögzített a résztvevők egyedi azonosítását lehetővé tevő kamerával megfigyelni és a 

felvételeket rögzíteni, a jogszabályokban leírtak szerint kezelni 

 A sportrendezvényen résztvevőt a beléptetés feltételeiről, az ellenőrzés módjáról és az eltávolítás lehetőségéről a sportlétesítményen kívül és annak 

területén jól látható, piktogramokkal is ellátott, aktualizált hirdetményeken - magyar, angol, német és a külföldi vendég sportszervezet országa szerinti 

nyelven – tájékoztatja.  

 A sportrendezvényen résztvevő ruházatának és csomagjának átvizsgálására, személyazonosságának megállapítására, a rendezvényről való 

eltávolítására, visszatartására a mérkőzés biztosítását végző rendőr, illetve a rendező szerv alkalmazottja vagy megbízottja jogosult. 

9. A szervező a résztvevők érdekében felelősségbiztosítást kötött. 

10.A résztvevők biztonságos távozása érdekében a rendőrség a nézők meghatározott csoportját a sportlétesítményben visszatarthatja.  Ha a sportrendezvényen 

a rendőrség nincs jelen, a szervező a visszatartásról önállóan dönthet 

11. A sportrendezvény és a nézők, valamint a további résztvevők biztonságára vonatkozó részletes előírásokat jogszabály állapítja meg. 

12. Azon néző, aki a vonatkozó jogszabályokat, a pályarendszabályokat, a Kanadai Magyar Hokiklub érdekeit közvetve vagy közvetlenül megsérti, a 

mérkőzésről eltávolítható, szabálysértés esetén a rendezvény látogatásától kitiltható, büntetés esetén eltiltható, továbbá a Stv. 73. § szerint a sportszervezet 

által kizárható. 

13. Figyelem, a létesítményben kép és hangrögzítés történik! Kamerával megfigyelt terület! 

14. A szervező fenntartja annak lehetőségét, hogy bizonyos rendezvényeken pályarendszabály-kiegészítés léphet életbe. 

 

 

 

 

 

1. Entry 

The spectator may be allowed to enter the premises of sporting event if: 

 The spectator has valid entry ticket or other certificate authorizing entry; 

 The entry tickets entitle the holder to enter the events of the club once. 

 In case of any abuse of the entry tickets, the organizers shall invalidate the entry ticket without refunding the purchase price thereof, and the parties 

breaching the rules may be restrained or excluded from attending the event in accordance with the provisions of the law and the provisions of the 

present ground regulations. 

 Spectators with reduced mobility may stay in the designated areas of the sectors during the sporting event.   

 The spectator is not visibly under the influence of alcohol, narcotics, or any other substance of intoxicating effect; 

 The spectator does not carry any alcoholic beverage, narcotics, as well any object which endangers the holding of the sporting event or the personal 

and property safety of others, or the possession of which object is prohibited by law and the taking of which to the sporting event was prohibited by 

the coordinator; 

 The spectator does not carry any hatred-inciting sign or flag or any symbols of totalitarianism prohibited by law; 

 He/she is not subject to exclusion, ban from attending sports events, or a banning order due to an offence pursuant to Section 73 (1) of Act I of 2004 

(hereinafter: Sports Act); or not subject to a decision of similar content taken by a foreign sports association, authority, court pursuant to Section 

76/A (1) of the Sports Act.; 

 He/she does not show the conduct pursuant to Section 73 (2) of the Sports Act (“the coordinator shall call the participant who endangers the holding 

of the sporting event or the personal and property safety of others or who shows any racist, hatred-inciting, threatening, or indecent behaviour, or 

any conduct related to unsportsmanlike supporting and encouragement to stop demonstrating such conduct”). 

 The spectator agrees to verify his/her identity upon request of the organizer; 

 The spectator observes the safety regulations specified by the coordinator and allows his/her clothing and belongings to be checked; 

 The spectator shall not carry out—or based on the previous and/or current conduct of the spectator, it cannot be concluded that he/she will carry 

out—any activity which disturbs or prevents the sporting event or which endangers the physical integrity or property of the participants of the sporting 

event or of the persons arriving to or leaving the sporting event; 

 The spectator acknowledges that video and audio recordings may be made of him/her during the sporting event; 

 The spectator acknowledges that the observance of the provisions of the Ground Regulations will be controlled by the organizers continuously during 

the sporting event. 

2. The policemen/policewomen providing security services at the sporting event and the organizer are entitled to check the clothing and the belongings of the 

participant of the sporting event. 

3. The participant may enter the premises of the sports facility exclusively through the entrance gate specified on the entry ticket, pass, or invitation, may 

access his/her sector on the designated route, and may take the seat specified on the entry ticket/pass/invitation. If the spectator fails to comply with this 

condition or any other notification of the organizer regarding the regulations, the organizer may deny him/her entry to the facility. Unless otherwise provided 

by the coordinator and the organizer, the sports facility may only be existed through the entrance point specified on the entry ticket. 

4. Anyone who, at a sports event, enters or is in any area closed to spectators or to a specific group of spectators without authorisation, or who throws an 

object jeopardising the holding of the sports event or the physical integrity of others into such area, commits a criminal offence. The person who commits any 

infringement of law will be retained by the organizers and handed over to the police authority. 

Anyone who appears or stays at the sporting event with his/her face covered in a way that is suitable to prevent his/her identification by the authority or the 

proceeding official person, commits a misdemeanor. 

Please observe the relevant provisions of Act XLII of 1999 on the Protection of Non-Smokers and Certain Regulations on the Consumption and Distribution 

of Tobacco Products. 

5. At the sporting event, the spectator shall: 

 Observe the provisions of the Ground Regulations, the regulations specified by the coordinator, and the instructions of the organizers; 

 Observe the provisions related to smoking. Smoking is only allowed in the designated areas. Observe the regulations related to smoking. 

 Not carry out any activity which disturbs the order of or prevents the sporting event or which endangers the personal and property security of the 

participants of the sporting event; 

 Not show racist or hatred-inciting, aggressive behavior and shall not act in any way incompatible with fair supporting; 

 Place any sign, banner, and flag on the fence, rails, or columns only upon the permission of the coordinator and the organizer and shall not cover the 

advertisements and escape routes placed with such signs, banners, and flags; 

 Leave the venue of the sporting event upon the ending time of the sporting event, as well as upon the notice of the coordinator, organizer, or the 

police given due to the occurrence of any situation endangering personal and property safety; 

 Not pursue any unauthorized business or current political activity, in particular, any business activity independent from the partners of the Canadian-

Hungarian Ice Hockey Club. 

6. If the spectator fails to observe the provisions of the Ground Regulations: 

 If, during the sports event, the person applying to enter or attending the sports event does not comply with the criteria set out in Section 73 (1) of the 

Sports Act or fails to discontinue the conduct specified in Section (2) upon the warning of the steward, the access of such person shall be refused or 

he/she shall be removed from the sports event. The steward shall call the person to verify his/her identity. If the person does not comply with the 

request, the steward shall notify the police without delay in order to have the identification completed, unless otherwise specified by the legislation. 

Until the arrival of the police but no longer than until the end of the third hour calculated from the notification, the steward may retain the person 

provided that the retention takes place in the field of view of an on-site video recording device. The handling of the recordings from the video 

recording device is governed by the provisions set out in Section 74 (4) and (5) of the Sports Act.; 

 In case of a sports event organised by the organiser and with the participation of the travelling sports organisation and when using an access control 

system, the organiser shall refuse the sale of entry tickets to the person removed from the sports event and prevent him/her from participating in the 

sports event. The ban from attending the sports event may not be shorter than six months and if the ban is valid for all sports events organised by the 

organiser or with the participation of the travelling sports organisation it may not exceed two years, and in case of bans relating to the specific sports 

facility it may not exceed four years. Anyone who acts violently against the measure taken by the organizer, commits a criminal offence. The 

organizer shall call the person to be removed to verify his/her identity. If the person disturbing the order does not comply with the request, the 

organizer shall notify the police immediately in order to have the identification completed. Until the arrival of the police but no longer than until the 

end of the third hour calculated from the notification, the organizer may retain the person to be removed and shall make recordings of the action with 

a video recording device; 

 According to the general rules of damage of the Civil Code, the spectator shall be liable for any damages arising from breaching the Ground 

Regulations. In case of multiple injuring parties, the persons participating in causing the damage shall have joint and several liability. The liability 

for damages shall not affect the misdemeanor or criminal responsibility of the spectator; 

 The injuring party shall reimburse the sports organization for all costs arising from the damage, considering that the injuring party shall be liable 

according to the general rules of liability for damages of the Civil Code, 

 The spectator shall not hinder the entry or exit of other participants.  The spectator shall not climb on the fence, shall not take or hand over any 

objects through or throw any objects over the fence. 

 It is prohibited to climb on the railing, fence, columns, and gates, for the injuries arising from which prohibited act the coordinator and the facility 

manager shall not be liable. 

 Shall leave the venue of the sporting event upon the notice of the coordinator, organizer, or the police. 

7. The spectator shall leave the venue of the sporting event upon the ending time of the sporting event, as well as upon the notice of the coordinator, organizer, 

or the police given due to the occurrence of any situation endangering personal and property safety. In the event of any situation endangering personal and 

property safety, the instructions of the police proceeding on-site shall prevail regarding the escape route and the manner of escape—in accordance with the 

relevant plan developed by the Canadian-Hungarian Ice Hockey Club in advance. 

8. In order to ensure the safe organization of the sporting events, the coordinator: 

 Shall ensure the documented receipt, safe retaining of the objects specified in the annex of the Ground Regulations which cannot be brought to the 

sports facility and shall ensure returning such objects to the holder upon exit. The objects taken for retaining are to be stored safely in the storage 

containers established next to the entry points. If the owner of the objects taken for retaining does not claim the objects within two hours of the end 

of the sporting event, the coordinator shall act according to the rules of responsible custody; however, the coordinator shall retain the objects for a 

maximum of two weeks; 

 May prohibit carrying those objects which are not meant to be brought to the sports facility or the event (e.g. umbrella, deodorant, plastic bottle, 

glass bottle, tools, food, vehicles, etc.), other living creatures (e.g. pets) and may have these controlled through the organizers; 

 May monitor the participants at the venue of the sporting event, at the entry points, in the public areas attached to the sporting facility, and in the 

designated parking lots, with cameras enabling the individual identification of the participants, Furthermore, the organiser or, in case of contracting 

stewards, the steward is entitled to monitor the sports event and record materials with a camera attached to their body, enabling the unique 

identification of the participants. may record the recordings and manage them in accordance with the provisions of the law.  

 The organizer shall notify the participant of the conditions of entry, the method of control, and the possibility of removal via updated notices—in 

Hungarian, English, German, and the language of the country of the foreign visitor sports organization—, which notices shall have high visibility 

outside and in the area of the sports facility and shall include pictograms as well.  

 The policemen/policewomen providing security services during the match, as well as the employee or agent of the organizer shall be entitled to 

check the clothing and the belongings of the participant of the sporting event, to establish his/her identity, to remove him/her from the event, or to 

retain him/her. 

9. The coordinator has taken out a liability insurance policy for the benefit of the participants. 

10. In order to ensure the safe exit of the participants, the police may retain a specific group of the spectators in the sports facility. If the police is not present 

at the sports event, the organiser may make autonomous decision on the retention. 

11. The detailed regulations applicable to the safety of the sporting event, the spectators, and other participants are stipulated by law. 

12. The spectator who—either indirectly or directly—breaches the relevant laws, the ground regulations, and the interests of the Canadian-Hungarian Ice 

Hockey Club, may be removed from the match, and in case of misdemeanor, may be restricted from attending the event, or in case of penalty, may be 

prohibited from attending the event, and may be excluded by the sports organization in accordance with Section 73 of the Act on Sports. 

13. Attention, video and audio recordings are being made in the facility! CCTV in operation! 

14. The coordinator reserves the right to enforce amendments to the ground regulations at certain events. 

 

 

1. Einlass 

Der Zuschauer / die Zuschauerin darf zum Ort der Sportveranstaltung nur dann eingelassen werden, wenn er / sie: 

 Eine gültige Eintrittskarte oder einen anderen Nachweis hat, der ihn / sie zum Eintritt berechtigt; 

 Die Eintrittskarten berechtigen zum einmaligen Eintritt zu den Klubveranstaltungen. 

 Bei jeglichem Missbrauch mit den Eintrittskarten werden die Veranstalter die Eintrittskarte ohne Rückerstattung des Kaufpreises ungültig machen, 

und die gegen die Regeln verstoßenden Personen entsprechend der Bestimmungen der Rechtsnormen und in diesen Sportplatzmaßregeln 

Geschriebenen von dem Besuch der Veranstaltung fernhalten, bzw. ausschließen können. 

 Behinderte Zuschauer dürfen sich während der Veranstaltung im gekennzeichneten Bereich der Sektoren aufhalten.   

 Unter keinem Einfluss von Alkohol, Drogen oder anderen Betäubungsmitteln steht; 

 Kein alkoholisches Getränk, Rauschgift, bzw. keine Gegenstände bei sich hat, die das Abhalten der Sportveranstaltung, sowie die Sicherheit von 

Personen oder Eigentum gefährden, bzw. deren Besitz von Gesetzen, die Einführung zur Sportveranstaltung vom Veranstalter verboten wurde; 

 Keine gegen Andere zu Hass hetzende Aufschrift, Fahne oder vom Gesetz verbotenen Symbole des Despotismus bei sich hat; 

 Er/Sie fällt nicht unter die Geltung eines gemäß dem Gesetz Nr. I von 2004 über Sport (nachfolgend: Stv. genannt) § 73 Abs. 1 bestimmten 

Ausschlusses oder eines Verbots der Teilnahme an Sportveranstaltungen oder eines Verbots infolge Ordnungswidrigkeit; bzw. er/sie fällt nicht unter 

die Geltung einer durch eine ausländische Sportorganisation, Behörde oder ein Gericht gemäß dem Stv. § 76/A Abs. 1 getroffenen Entscheidung.; 

 Er/Sie nimmt keine gemäß Stv. § 73 Abs. 2 bestimmte Attitüde an („Der Ausrichter ist verpflichtet, den Teilnehmer, der eine Attitüde annimmt, die 

die Abwicklung der Sportveranstaltung oder die persönliche Sicherheit oder den Vermögensschutz anderer Menschen gefährdet, oder die rassistisch, 

hasserfüllt, grauenerregend oder anstößig ist oder nicht mit dem sportlichen Jubeln und der Ermunterung in Zusammenhang steht, aufzufordern, 

dieses Verhalten künftig zu unterlassen.“) 

 Sich verpflichtet, seine / ihre Identität zur Aufforderung des Veranstalters nachzuweisen; 

 Die von dem Veranstalter bestimmten Sicherheitsvorschriften einhält, die Genehmigung erteilt, seine / ihre Kleidung und Gepäckstücke zu 

überprüfen; 

 Darf keine Tätigkeit ausüben - oder aus seinem / ihrem früheren und/oder aktuellen Verhalten ist nicht darauf schlusszufolgern, dass er/sie eine 

Tätigkeit ausüben wird - von der die Sportveranstaltung gestört, vereitelt wird, oder die körperliche Unversehrtheit oder die Vermögenswerte der an 

der Sportveranstaltung teilnehmenden Personen, der zur Sportveranstaltung Ankommenden oder die Veranstaltung Verlassenden gefährdet;  

 Zur Kenntnis nimmt, dass von ihm/ihr während der Sportveranstaltung Bild- und Tonaufnahmen gemacht werden dürfen; 

 Zur Kenntnis nimmt, dass die Veranstalter die Einhaltung der in den Sportplatzmaßregeln festgehaltenen Vorschriften laufend kontrollieren. 

2. Zur Überprüfung der Kleidung und Gepäckstücke von den an der Sportveranstaltung Teilnehmenden sind die Sportveranstaltung absichernden Polizisten 

und der Veranstalter berechtigt. 

3. Der Teilnehmer / die Teilnehmerin darf das Gelände der Sporteinrichtung ausschließlich durch das Einlasstor betreten, das auf der Eintrittskarte, Dauerkarte, 

Einladung angegeben ist, er /sie darf zum Sektor nur auf der angegebenen Strecke kommen, und ausschließlich den auf der Eintrittskarte/Dauerkarte/Einladung 

angegebenen Platz einnehmen. Falls der Zuschauer dieser Bedingung, oder sonstiger Aufforderung des Veranstalters betreffs der Ordnung nicht nachkommt, 

kann der Einlass in das Objekt vom Veranstalter verweigert werden. Die Sporteinrichtung - falls der Ausrichter und der Veranstalter nichts anderes bestimmt 

haben - darf nur durch den auf der Eintrittskarte angegebenen Eintrittspunkt verlassen werden. 

4. Jeder, der während einer Sportveranstaltung den von den Zuschauern oder von einer Gruppe der Zuschauer abgesperrten Bereich der Sportanlage unbefugt 

betritt, sich auf diesem Bereich aufhält oder in diesen Bereich einen Gegenstand einwirft, der die Abwicklung der Sportveranstaltung oder die körperliche 

Unversehrtheit anderer Menschen gefährdet, begeht eine Straftat.. Die rechtswidrige Person wird von den Veranstaltern zurückgehalten und der Polizei 

übergeben. Wer an der Sportveranstaltung sein Gesicht so verdeckt, welche Verdeckung geeignet ist, die Identifizierung seiner Person durch die Behörde 

oder den verfahrenden Amtsträger zu behindern, begeht einen Regelverstoß. 

Wir machen die Zuschauer auf die Einhaltung der betreffenden Bestimmungen des ungarischen Gesetzes XLII. vom Jahr 1999 über den Schutz der 

Nichtraucher und der Bestimmungen der Verzehrung und des Verkaufs von Tabakprodukten aufmerksam. 

5. Der Zuschauer / die Zuschauerin auf der Sportveranstaltung: 

 Hat die Bestimmungen der Sportplatzmaßregeln, die vom Ausrichter bestimmten Anordnungen, bzw. die Anweisungen der Veranstalter einzuhalten; 

 Ist verpflichtet, die Anordnungen betreffs des Rauchens einzuhalten. Das Rauchen ist nur in den dafür vorgesehenen Raucherbereichen gestattet. 

Hält die Vorschriften betreffs des Rauchens ein; 

 Darf keine Tätigkeit ausüben, die die Ordnung der Sportveranstaltung stört, das Abhalten verhindert oder die Sicherheit von Personen oder Eigentum 

der an der Sportveranstaltung Teilnehmenden gefährdet; 

 Darf sich auf keine rassistische, aggressive, auf Hass hetzende Weise oder so verhalten, das mit einem sportgerechten Anfeuern nicht vereinbar ist; 

 Darf unter kein Verbot fallende Aufschriften, Transparente und Fahnen nur dann auf den Zaun, das Geländer, bzw. den Mast bringen, wenn der 

Ausrichter und der Veranstalter dazu die Genehmigung erteilt haben, wobei die angebrachten Werbungen, Fluchtwege nicht verdeckt werden dürfen; 

 Ist verpflichtet, den Ort der Sportveranstaltung bei Beendigung der Veranstaltung, sowie bei Aufforderung des Ausrichters, des Veranstalters oder 

der Polizei wegen Entstehung einer Situation, die die Sicherheit von Personen oder Eigentum gefährdet, zu verlassen; 

 Darf ohne behördliche Zulassung keine unternehmerische, aktualpolitische Tätigkeit ausüben, insbesondere keine unternehmerische Tätigkeit, die 

von den Partnern des Kanadisch-Ungarischen Hockeyklubs unabhängig ist. 

6. Falls der Zuschauer / Zuschauerin die Vorschriften der Sportplatzmaßregeln nicht einhält: 

 Falls eine Person, die an der Sportveranstaltung teilnehmen möchte, oder ein Teilnehmer während der Sportveranstaltung die in § 73 Abs. 1 genannten 

Bedingungen von Stv. nicht erfüllt oder das in Abs. 2 genannte Verhalten trotz Abmahnung des Veranstalters nicht unterlässt, ist der Eintritt dieser 

Person in die Sportveranstaltung zu verweigern oder sie von der Sportveranstaltung zu entfernen. Der Veranstalter fordert diese Person auf, ihre 

Identität zu beweisen. Kommt die Person der Aufforderung nicht nach, hat der Veranstalter – sofern gesetzlich nichts anders vorgesehen ist – die 

Polizei unverzüglich mit dem Zweck einer Polizeikontrolle zu benachrichtigen. Bis zum Eintreffen der Polizei, spätestens jedoch bis zum Ablauf der 

dritten Stunde nach der Benachrichtigung, kann der Veranstalter diese Person zurückhalten, sofern die Festnahme im Sichtfeld einer 

Bildgebungsausrüstung vor Ort erfolgt. Die Bestimmungen von § 74 Abs. 4 und 5 Stv. regeln die Behandlung der von der Bildgebungsausrüstung 

aufgenommenen Aufzeichnungen. 

 Der Ausrichter ist im Falle einer von ihm oder von der reisenden Sportorganisation organisierten Sportveranstaltung verpflichtet, den Verkauf der 

Eintrittskarte an eine von der Sportveranstaltung ausgeschlossene Person zu verweigern und die Teilnahme dieser Person an der Sportveranstaltung 

zu verhindern. Die Dauer des Ausschlusses von der Teilnahme an einer Sportveranstaltung darf nicht weniger als sechs Monate betragen und bei 

Ausschluss von allen von dem Ausrichter oder von der reisenden Sportorganisation organisierten Sportveranstaltungen zwei Jahre, bei Ausschluss 

von einer bestimmten Sporteinrichtung vier Jahre nicht überschreiten.; 

 Wer gegen die Vorkehrungen des Veranstalters Gewalt anwendet, begeht eine strafbare Handlung. Der Veranstalter wird die zu entfernende Person 

auffordern, sich auszuweisen. Kommt die ordnungsbrechende Person der Aufforderung nicht nach, wird der Veranstalter im Interesse der 

Ausweisung unverzüglich die Polizei benachrichtigen. Der Veranstalter hat das Recht, die zu entfernende Person bis zur Ankunft der Polizei, jedoch 

höchstens drei Stunden nach Benachrichtigung der Polizei zurückzuhalten, über die Maßnahme Bildaufnahmen zu machen; 

 Für Schaden wegen Verstoß gegen die Sportplatzmaßregeln haftet der Zuschauer/Zuschauerin, im Falle von mehreren Schädigern/Schädigerinnen 

haften die teilnehmenden Zuschauer(innen) solidarisch, nach den allgemeinen Regeln des ungarischen Bürgerlichen Gesetzbuches für den 

Schadenersatz. Die Schadenersatzhaftung berührt nicht die Verantwortlichkeit wegen Regelverstoß oder die strafrechtliche Verantwortlichkeit des 

Zuschauers / der Zuschauerin; 

 Der Verursacher / die Verursacherin ist verpflichtet, dem Sportverband alle Kosten aus dem Schaden zu ersetzen, im Hinblick darauf, dass er/sie für 

den Schadenersatz nach den allgemeinen Regeln des ung. Bürgerlichen Gesetzbuches haftet, 

 Der Verursacher darf den Einlass, bzw. den Abgang von den anderen Teilnehmern nicht verhindern.  Er/sie darf nicht auf den Zaun klettern, darf 

über den Zaun keine Gegenstände entgegennehmen, übergeben, bzw. werfen. 

 Es ist verboten, auf Geländer, Zaun, Mast, Tor zu klettern. Für Verletzungen wegen dieser untersagten Handlungen übernehmen der Ausrichter und 

der Ausrüster keine Haftung. 

 Er/sie ist verpflichtet, den Ort der Sportveranstaltung bei Aufforderung des Ausrichters, des Veranstalters oder der Polizei zu verlassen. 

7. Der Zuschauer / die Zuschauerin ist verpflichtet, den Ort der Sportveranstaltung bei Beendigung der Veranstaltung, sowie bei Aufforderung des Ausrichters, 

des Veranstalters oder der Polizei wegen Entstehung einer Situation, die die Sicherheit von Personen oder Eigentum gefährdet, zu verlassen. Bei Entstehung 

einer Situation, die die Sicherheit von Personen oder Eigentum gefährdet, sind für den Fluchtweg und die Art der Flucht - nach dem betreffenden durch den 

Kanadisch-Ungarischen Hockeyklub vorab ausgearbeiteten Plan - die Anweisungen der vor Ort amtierenden Polizei maßgebend. 

8. Im Interesse einer sicheren Abwicklung von Sportveranstaltungen wird der Veranstalter: 

 Für die dokumentierte Übernahme, die sichere Bewahrung und das Zurückgeben bei Abgang des Berechtigten, der in der Anlage der 

Sportplatzmaßregeln bestimmten, auf das Gelände der Sporteinrichtung nicht einführbaren Gegenstände sorgen. Die Lagerung der zur Bewahrung 

übernommenen Gegenstände wird in den Abstellräumen neben den Einlasspunkten erfolgen. Falls der Besitzer die zur Aufbewahrung übernommenen 

Gegenstände innerhalb von zwei Stunden nach Beendigung der Sportveranstaltung nicht abholt, wir der Ausrichter im weiteren nach den Regeln für 

eine verantwortliche Bewahrung verfahren, wird die Gegenstände jedoch max. zwei Wochen bewahren; 

 Er ist berechtigt, das Mitnehmen der in die Sporteinrichtung nicht passenden Gegenstände (z. B. Regenschirm, Körperspray, Kunststoffflaschen, 

Glasflaschen, Werkzeuge, Lebensmittel, Fahrzeuge, usw.), sonstiger Lebewesen (z. B. Haustiere) zu verbieten, und die Einhaltung des Verbotes von 

den Veranstaltern kontrollieren zu lassen; 

 Er ist berechtigt, die Überwachung auf dem Ort der Sportveranstaltung, auf den Einlasspunkten, auf dem zur Sporteinrichtung gehörenden 

öffentlichen Gelände und auf den vorgesehenen Parkplätzen durch eine Kamera, Außerdem ist der Ausrichter oder der Veranstalter – falls ein 

Veranstalter angestellt ist – berechtigt, durch eine auf seinem Körper befestigte Kamera Beobachtungen zu machen und Aufnahmen aufzuzeichnen, 

die die Identifizierung der Teilnehmer ermöglichen. die die Identifizierung der Teilnehmer ermöglicht, vorzunehmen, die Aufnahmen zu speichern 

und nach den im Gesetz Vorgeschriebenen zu verwalten.  

 Er wird den an der Sportveranstaltung Teilnehmer über die Bedingungen des Einlasses, die Art der Kontrolle und die Möglichkeit der Entfernung 

außerhalb der Sporteinrichtung und auf dem Gelände der Sporteinrichtung in gut wahrnehmbaren, durch Piktogramme versehenen Aushängen - in 

ungarischer, englischer, deutscher Sprache und in der Sprache gemäß des Landes des ausländischen Gastsportverbandes - informieren.  

 Zur Überprüfung der Kleidung und Gepäckstücke von den an der Sportveranstaltung Teilnehmenden, zur Identifizierung der Person, zur 

Entfernung von der Veranstaltung, zur Zurückhaltung sind die Sportveranstaltung absichernden Polizisten, bzw. der Angestellte oder Beauftragte 

der Veranstaltungsorganisation berechtigt. 

9. Der Ausrichter hat im Interesse der Teilnehmer eine Haftpflichtversicherung abgeschlossen. 

10. Im Interesse des sicheren Abganges der Teilnehmer kann die Polizei eine bestimmte Gruppe von Zuschauern in der Sporteinrichtung zurückhalten. Ist 

die Polizei bei der Sportveranstaltung nicht anwesend, kann der Ausrichter über eine Festnahme selbstständig Entscheidung treffen. 

11. Die ausführlichen Vorschriften zur Sicherheit der Sportveranstaltung und der Zuschauer, bzw. weiterer Teilnehmer werden vom Gesetz festgelegt. 

12. Der Zuschauer / die Zuschauerin, der/die gegen die einschlägigen Rechtsnormen, die Sportplatzmaßregeln, die Interessen des Kanadisch-

Ungarischen Hockeyklubs direkt oder indirekt verstößt, kann vom Treffen entfernt, im Falle von Regelverstoß vom Besuch der Veranstaltung 

ausgeschlossen, bei Strafe verwiesen, des weiteren gemäß dem ung. Sportgesetz (Stv.) § 73 durch den Sportverband ausgeschlossen werden. 

13. Achtung, in der Einrichtung werden Bild- und Tonaufnahmen gemacht! Durch Kamera bewachter Bereich! 

14. Der Ausrichter behält sich die Möglichkeit vor, an bestimmten Veranstaltungen eine Sportplatzmaßregeln-Ergänzung in Kraft treten zu lassen. 


